
Zápisnica 

z  riadneho  zasadnutia  Obecného  zastupiteľstva  v Istebnom, ktoré sa konalo dňa 25.09.2023    

v zasadačke OcÚ v Istebnom. 

 

 

Prítomní:  Podľa prezenčnej listiny – 7 poslancov. 

 

Starosta  obce  p. Martin Kováčik privítal  prítomných  poslancov a otvoril zasadnutie obecného 

zastupiteľstva o 16.00 hod.  Program obecného zastupiteľstva bol schválený a týmto programom 

sa zastupiteľstvo riadilo. 

Program: 

 1. Schválenie overovateľov zápisnice (E. Prachárová, Ing. Belica Tibor)  

 2. Schválenie zapisovateľa (Bc. Renáta Pazúriková)  

 3. Návrh a schválenie programu zasadnutia OZ  

 4. Kontrola plnenia uznesenia z posledného zasadnutia OZ  

 5. Rozpočtové opatrenie č. 6/2023  

 6. Výročná správa za rok 2022  

 7. Rôzne  

 8. Interpelácie poslancov OZ  

 9. Návrh a schválenie uznesenia zo zasadnutia OZ  
 10. Záver, poďakovanie 

 

K bodu č.1 

Schválenie overovateľov zápisnice –  E. Prachárová, Ing. Belica Tibor 

za hlasovalo – 7 poslancov. 

 

K bodu č. 2 

Schválenie zapisovateľa  Bc. Renáta Pazúriková 

za hlasovalo – 7 poslancov. 

 

K bodu č. 3 

Návrh a schválenie programu zasadnutia OZ. Program bol poslancami OZ schválený. 

za hlasovalo – 7 poslancov 

 



 

K bodu č. 4 

Kontrola plnenia uznesenia z posledného zasadnutia OZ. 

Uznesenie obecného zastupiteľstva prečítal p. Martin Kováčik. Obecné zastupiteľstvo 

konštatuje, že uznesenia boli splnené. 

 

K bodu č.5 

 Obecné zastupiteľstvo schvaľuje úpravu rozpočtu – rozpočtové opatrenie č. 6/2023. 

za hlasovalo  7 poslancov. 

 

K bodu č.6 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie výročnú správu za rok 2022. 

 

K bodu č.7  

Rôzne 

- Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie súhlasné stanovisko k žiadosti o udelenie súhlasu na 

prevádzku zariadenia na zber odpadov, na parcelách KN-C 543/119, 564/1 (bývalý areál OFZ 

Istebné) firmou Ineco, s.r.o, Mladých budovateľov2, 97411 Banská Bystrica 

za hlasovalo – 7 poslancov 

 

- Obecné zastupiteľstvo schvaľuje žiadosť Anny Kronerovej, Istebné 156 o jednorázový 

príspevok vo výške 200€ na pomoc pri zlej finančnej situácii pri úmrtí jej manžela Františka 

Kronera, ktorý zomrel dňa 10.8.2023. 

za hlasovalo – 7 poslancov 

 

- Obecné zastupiteľstvo schvaľuje žiadosť o nájom pozemku, miestny cintorín, v blízkosti 

vchodu na umiestnenie samoobslužného predajného automatu na náplne do kahancov 

(sviečky), žiadateľom Ing. Stanislav Jendrišák, Zborov nad Bystricou 550, 02303 Zborov nad 

Bystricou 

 

- za hlasovalo – 7 poslancov 

 



- Obecné zastupiteľstvo schvaľuje cenovú ponuku na výrub drevín (suchých, napadnutých, 

ohrozujúcich) v počte 35 ks v sume 9000 € s DPH firmou Pavol Trnkócy, Rybárska 860/33, 

Dolný Kubín, 02601 

za hlasovalo – 7 poslancov 

 

- Obecné zastupiteľstvo poveruje starostu obce vyhlásiť výzvy na predkladanie žiadostí na 

prenájom priestorov: Hospodársky pavilón, časť Lekáreň, priestor voľný od 1.11.2023 

a Obecný úrad, miestnosť pri pošte. Výzvy zverejniť na všetkých dostupných miestach obce 

ako aj na webovej stránke obce. 

  

- Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie informáciu starostu obce o prechode na SPOT ceny 

u dodávateľa elektrickej energie od 1.1.2024 do 31.12.2024 

 

- Obecné zastupiteľstvo poveruje starostu obce pripraviť podklady pre OZ k zmene výšky 

daňových poplatkov (sadzieb) ktoré boli prijaté VZN č. 1/2013 zo dňa 12. 12. 2012 o 

miestnych daniach. 

 

- Obecného zastupiteľstva sa zúčastnili hostia p. Vladimír Toifl a Ing. Pavol Grobarčík (členovia 

OŠK Istebné – stolný tenis), ktorí riešili otázku financovania OŠK - stolného tenisu. Obecné 

zastupiteľstvo informovalo zúčastnených, že podmienky financovania OŠK sa v roku 2023 

nemenili a nemali by sa meniť ani v roku 2024 

 

K bodu č.8 

Interpelácie poslancov OZ 

Poslanec obecného zastupiteľstva Ing. Tibor Belica predložil návrh na základe požiadavky od občanov 

na umiestnenie nových herných prvkov na obidve detské ihriská v našej obci, nakoľko sa už niekoľko 

rokov neumiestnil žiadny herný prvok na týchto ihriskách. Starosta obce navrhol, aby mu poslanci 

poslali námety (aj od  občanov) aké herné prvky sú žiadané a pripraví podklady na najbližšie obecné 

zastupiteľstvo.    

Poslanec obecného zastupiteľstva Marián Madera predložil návrh, aby sa oslovili kuriérske spoločnosti 

o možnosti umiestnenia balíko-boxu na výdaj balíkov v našej obci. Ďalej predložil návrh od občana 

obce a to osloviť Správu ciest Žilinského samosprávneho kraja - závod Orava ohľadne reklamácie šachty 

na hlavnej ceste v hornej časti obce a šachty pri detskom ihrisku v dolnej časti obce. 

Zástupkyňa obce Bc. Renata Pazúriková predložila podnet občana Mareka Poláka o prešetrenie 

výstavby oplotenia parcely KN-C 679/1.  



K bodu č.9 

Návrh a schválenie uznesenia  zo zasadnutia OZ. 

Návrh uznesenia prečítal starosta obce a tento bol poslancami schválený. OZ konštatuje, že na 

riadnom zasadnutí OZ sa zúčastnilo 7 poslancov a je uznášania schopné. 

za hlasovalo – 7 poslancov. 

 

 

K bodu č.10 

Záver. 

Starosta  obce poďakoval  poslancom a po vyčerpaní všetkých bodov programu rokovanie OZ 

ukončil  o 19.30 hodine. 

 

Zápisnica prečítaná a podpísaná  

p .Kováčik Martin ,  starosta obce                  ------------------------------------------------------- 

 

      Overovatelia  zápisnice 

Elena Prachárová    ------------------------------------------------------ 

 

          Ing. Belica Tibor    ------------------------------------------------------ 

 

      Zapísal 

Bc. Renáta Pazúriková     ------------------------------------------------------ 

                         


